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Regionální poslanecká kancelář na nové adrese!

vloženo: 29.8.2016, 21.40

Od 1.9.2016 sídlí regionální poslanecká kancelář MUDr. Víta Kaňkovského na nové adrese:

Nedostatek lékařů nejde řešit jako ve filmových Básnících. Pomoci by měl Kraj

vloženo: 11.8.2016, 10.16

Nedostatek lékařů a dalšího zdravotnického personálu zvlášť na venkově je realitou. A Vysočina není
výjimkou. Zatím to pacienti pociťují „jen“ tím, že na ně lékaři mají méně času, prodlužují se...

Jihlava uctila oběti komunistické zvůle

vloženo: 8.8.2016, 11.17

Asi pět desítek lidí se v neděli dopoledne sešlo u památníku Smírčí kameny v Tyršově ulici v Jihlavě.
Památník je nedaleko místa, kde v padesátých letech v komunisty vykonstruovaných procesech probíhaly
popravy zcela nevinných...
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Zdravotnictví chce lepší možnost stíhat léčitele

vloženo: 26.7.2016, 14.13

Vážně nemocní nebo nevyléčitelně nemocní hledají pomoc, kde se dá. Často proto skončí v rukou léčitelů,
kteří ale řádně uleví spíš pacientovu kontu než zdraví. I když je jejich počínání,...

Anketa MF DNES: Kde strávíte dovolenou?

vloženo: 16.7.2016, 13.58

Někdo se na dovolenou v Chorvatsku těší. Ne tak ředitel krajských silničářů Jan Míka. „Stačilo mi to jednou, a
už nikdy,“ říká. A kde tráví volno významní lidé z kraje?
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Destrukce rodiny v režii Marksové. Protestují už i vládní lidovci

vloženo: 13.7.2016, 06.54

Koncepce rodinné politiky, kterou prosazuje ministryně práce Michaela Marksová (ČSSD), se nelíbí opozici a
dokonce ani vládním lidovcům. Zatímco ODS mluví otevřeně o destrukci rodiny, KDU-ČSL koncepci kritizuje
opatrně. Návrh...

Zdravotní sestrou už za pět let

vloženo: 28.6.2016, 14.18

Čtyři roky na střední a rok na vyšší odborné škole místo bakalářského oboru má zajistit více sester PRAHA
Pokud se nyní někdo chce stát zdravotní sestrou, musí ke střední škole...

Poslanec Kaňkovský se zajímal o sociální péči i životní prostředí obyvatel Velkomeziříčska

vloženo: 20.6.2016, 06.16

Velkomeziříčsko - Poslanecký den v měsíci červnu věnoval poslanec Kaňkovský regionu Velkomeziříčska.
Zájem soustředil především na sociální oblast a její financování, ale také problematice narušení životního
prostředí městyse Křižanova.
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Zaryté myšlenky žáků třešťské školy jsou k vidění v Praze

vloženo: 17.6.2016, 20.08

Třešť/Praha - V Poslanecké sněmovně se v pondělí 13. června uskutečnila vernisáž obrazů žáků třešťské
základní umělecké školy. Nad výstavou převzal záštitu poslanec Vít Kaňkovský /KDU-ČSL/.

Díla žáků třešťské ZUŠ vystaví ve Sněmovně

vloženo: 6.6.2016, 21.05

Praha - Na tři desítky děl žáků Základní umělecké školy Třešť budou k vidění v prostorách Poslanecké
sněmovny Parlamentu ČR. Výstavu v dolní komoře pořádá a záštitu nad ní převzal...
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Komentář poslance Víta Kaňkovského k novele insolvenčního zákona

vloženo: 3.6.2016, 21.08

Tiskové prohlášení, 3. 6. 2016 - Komentář poslance Víta Kaňkovského k novele insolvenčního zákona, která
byla dnes poslanci poslána do druhého čtení.

Protikuřácký zákon podpořili jen čtyři poslanci z Vysočiny

vloženo: 26.5.2016, 16.30

Vysočina – Jen čtyři z jedenácti poslanců zvolených v Kraji Vysočina včera podpořili protikuřácký zákon.
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KDU-ČSL: Žádáme svolání koaliční rady, ANO porušilo koaliční smlouvu

vloženo: 25.5.2016, 16.08

Tisková zpráva, 25. 5. 2016 - Sněmovna po řadě dnešních dopoledních hlasování neschválila přijetí
protikuřáckého zákona. Nepodpořila ho většina poslanců hnutí ANO.

Výročí popravy Jana Buly uctili pietou, přednáškou a mší

vloženo: 20.5.2016, 23.11

Jihlava, Rokytnice nad Rokytnou – „Věřím, že můj krátký život nebyl nadarmo. Měl jsem mnoho plánů, ale
stačí maličkost, a je po všem,“ napsal večer před svou smrtí 32letý P....
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Poslanec Kaňkovský navštívil Polnou a nedalekou Věžnici

vloženo: 19.5.2016, 23.30

Ve čtvrtek 19.5. se uskutečnil další z řady poslaneckých dnů, které Vít Kaňkovský pravidelně pořádá v Kraji
Vysočina. Tentokrát se soustředil na problematiku podnikatelů i palčivý problém obcí, kterých se týká
záměr...


